
Interpellasjon til Kvam Heradsstyremøte 11.05.2021 
 
På vegne av  partia Ap, Frp, H og Sp ynskjer underteikna å fremja fylgjande interpellasjon. 
 
« 
Kvam AP, Frp, Høgre  og SP ynskjer å frita løyveinnehavarar for skjenkeavgift i 2021, og bed 
administrasjonen la vera å krevja inn denne avgifta i år.  
 
I 2020 og 2021 har dette vore ei avgift  lagt på ei næring som i stor grad ikkje har kunne skaffa seg 
inntekter ved skjenking.  
Det er difor rimeleg å unnta næringa  for denne avgifta for 2021. 
 
 
Heradsstyret bed rådmann finna dekning på disposisjonsfondet for bortfall av skjenkeavgifta .  
 
« 
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